
 

           

 

 

 

Aan het College van B&W van Nijkerk 

 

Nijkerk, 28 september 2022 

 

Geacht college, 

 

Op grond van artikel 33 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad stelt de fractie van VVD 

Nijkerk-Hoevelaken hierbij schriftelijke vragen aan het college over het ondersteunen van het energie-

intensieve Midden- en kleinbedrijf. 

 

Inleiding 

Op 20 september 2022 heeft het kabinet vanwege de enorm gestegen energieprijzen een breed 

ondersteuningspakket voor huishoudens gepresenteerd, gericht op de minima en de lage 

middeninkomens. De fractie van PRO21 heeft daarover aan u vragen gesteld op 26 september 2022.  

 

In de Algemene Beschouwingen van de Tweede kamer is gebleken dat het kabinet daarnaast onderzoekt 

op welke wijze de regering ondersteuning kan bieden aan het bedrijfsleven en dan met name het 

zogenoemde energie-intensieve Mkb. Een uitkomst wordt echter niet voor eind november verwacht. De 

VVD Nijkerk-Hoevelaken heeft verontrustende berichten van onze lokale ondernemers ontvangen dat de 

verdubbeling en soms zelfs een meervoudige stijging van de energielasten binnen enkele maanden kan 

leiden tot beëindiging van de bedrijfsactiviteiten. Dit zou niet alleen voor die ondernemers, maar voor de 

gemeente Nijkerk als geheel rampzalig zijn. Zij verliezen hun bestaanszekerheid, met vele 

maatschappelijke kosten als gevolg. Daarnaast heeft het direct effect op de leefbaarheid in onze 

gemeente.  Een centrum van Hoevelaken zonder warme bakker is ondenkbaar en we hoeven u niet uit te 

leggen wat de betekenis is van deze veelal kleine bedrijven als motor van onze lokale economie. Zij 

zorgen voor banen voor onze inwoners en als steunpilaren van ons sport- en verenigingsleven zijn zij van 

onschatbare waarde voor de sociale samenhang in onze gemeenschap. Bedrijven die eenmaal omvallen 

omdat zij eenvoudigweg de energiekosten niet meer kunnen opbrengen, krijg je niet zomaar even terug.  

De VVD Nijkerk-Hoevelaken is van mening dat wij lokaal in afwachting van- en in aanvulling op de 

landelijke maatregelen moeten doen wat wij kunnen om onze ondernemers te steunen. 

 

De VVD-fractie stelt daarom in aanvulling op de vragen van de fractie van PRO21 over armoede in Nijkerk 

de volgende vragen: 

1. Is bij het college bekend dat een deel van het ‘Nijkerkse’ Mkb en dan vooral het energie- 

intensieve Mkb het steeds moeilijker heeft met de stijging van de energielasten en mogelijk op 

zeer korte termijn zal moeten stoppen met de bedrijfsactiviteiten?  

2. Welke mogelijkheden ziet het college om een goed beeld te krijgen van de nood onder onze 

Mkb’ers vanwege de energiecrisis en om de verbinding met die ondernemers te houden? 

3. Welke voorzieningen biedt de gemeente nu al om deze ondernemers te ondersteunen?  

4. Welke mogelijkheden ziet het college om als gemeente deze Mkb’ers nog meer te ondersteunen 

totdat er vanuit het kabinet in Den Haag een oplossing geboden wordt? 

5. Wij vragen het college, gezien de uitzonderlijke situatie, deze vragen zo snel mogelijk - bij 

voorkeur binnen een week - te beantwoorden.  

 

Met vriendelijke groet, 

namens de fractie van VVD Nijkerk-Hoevelaken, 

 

 

Richard van Hussel 


